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Maandag 22 januari — KLJ Waregem 

Verslag vorige vergadering 

Aanwezigheden: Niel Debode (Chiro Vijve), Zoë Demaeght (Chiro Vijve), Céline Struyve (Chiro Waregem Cen-

trum), Migue Matton (Chiro Waregem Centrum), Emiel Eggermont (Chiro Waregem Centrum), Luca Vanpoucke 

(Chiro Waregem Centrum), Stella Viaene (Scouts), Evarist Desmet (Scouts), Marthe De Bruycker (Scouts), Phoebe 

Allaert (Speelpleinwerking De Speeldooze), Stef Tijtgat (JH Den Uitvlucht), Victor Willemijns (JH Den Uitvlucht), 

Helena Libbrecht (Akabe Funk), Luna Callewaert (Akabe Funk), Arno Vanmeerhaeghe (KLJ Waregem & Wimbo), 

Zoë Eggermont (KLJ Waregem & Wimbo) Martijn Verhenne (KLJ Waregem), Jochem De Brandt (Jong CD&V), Hanne 

Lefebvre (Chiro Nieuwenhove), Daniëlle Vercaemst (Chiro Nieuwenhove), Nathanielle Bauwens (Chiro Nieuwenho-

ve), Flor Coussement (Jeugddienst), Simon Desmet (dagelijks bestuur), Jonas Claerhout (Jeugddienst), Cindy Be-

sard (Dagelijks bestuur), Alicia De Waele (Dagelijks bestuur), Lucas Desloovere (dagelijks bestuur),  Jo Neirynck 

(Schepen van jeugd) 

Verontschuldigd:  Hannes Declercq (voorzitter), Hoogstudentenclub Thraso, Chiro Leieland, Anouk Desloovere 

(dagelijks bestuur), Speelpleinwerking Het Pad 

Gespreksleiding: Kamiel Tomme (Dagelijks bestuur/Jeugdschaakclub Luctor Et Emergo) 

Verslaggeving: Jonas Claerhout (jeugddienst) 

 

Opmerking vorig verslag 

Geen opmerkingen, verslag goedgekeurd. 

 

Evaluatie chalets ijspiste 

Phoebe (Speelplein De Speeldooze): Wij hebben een mail gekregen van de stad waarin we beschuldigd werden 

van  het gebruik van glas. We vonden dit wel vervelend terwijl we zoveel moeite hebben gedaan.   

Flor (Jeugddienst): Vermoedelijk werden alle verenigingen aangeschreven die een chalet hebben uitgebaat die 

dag omdat men wellicht niet helemaal zeker was van wie het glas zal geweest zijn. Waarom mag je geen glas ge-

bruiken aan de chalets? Als het glas op de ijspiste terecht komt, dan zie je dat niet liggen. Dat is heel gevaarlijk 

voor iedereen die aan het schaatsen is. Dat is dus de reden en ook voor grote evenementen proberen we herbruik-

bare bekers aan te raden. Als er dan een vechtpartij ontstaat, is het nog steeds veiliger dat er geen glas aanwezig 

is.  

Jochem (Jong CD&V): Misschien kunnen de toegangswegen naar de chalets meer uitnodigend gemaakt worden, 

die totems waren wel leuk maar sprongen niet in het oog, met meer lichtjes en tierlantijnen.  

Alicia (Dagelijks Bestuur): De Leerlingenraad heeft ook glas gebruikt, maar zelf waren zij hiervan niet op de 

hoogte.  

Flor: Normaal krijgen ze mailtje, maar misschien hadden de personen die aanwezig waren dat mailtje niet ont-

vangen.  

Kamiel (Dagelijks Bestuur): Er was niet zoveel passage, de mensen die er waren, kwamen echt voor de verenigin-

gen in de chalets.   

Simon (Dagelijks bestuur): Was dat goed met die afwasbak?  

Helena (Akabe Funk): Ja, wij hebben een eigen bassin gevuld om naast onze chalet af te wassen, zo moest je dat 

niet allemaal delen.  

 

Vormingen 

Lucas (Dagelijks Bestuur): De eerst vorming gaat door op 10 februari van 13.00u. tot 16.00u. in de raadzaal van 

het stadhuis en gaat over verantwoord omgaan met complexe situaties in het uitgaansmilieu. Dit omvat sfeerbe-

heer, omgaan met conflicten, omgaan met alcohol en drugs, bewustzijn creëren en aanpakken van grensover-
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schrijdend gedrag en inzicht in omstaandersgedrag. We vragen om met zoveel mogelijk verenigingen te komen 

want zo’n vorming kost ons veel geld. Misschien één iemand per vereniging zou al zeer goed zijn. Je kan je in-

schrijven via Google Forms, de link staat ook in de nieuwsbrief. We gaan ook alles nog eens delen op  onze socials, 

inschrijven kan tot dag ervoor.  

De tweede is een EHBO-vorming en gaat door op 18 mei in het zaaltje boven ‘t Peerdeke in Het Pand, van 13.00u 

tot 16.00u.  Daarvoor zijn er maximaal 25 inschrijvingen mogelijk.  

Cindy (Dagelijks bestuur): Het zal geen standaard EHBO-cursus worden waar je een hele namiddag moet zitten 

reanimeren op zo’n pop. Het zal specifiek naar jeugdvereniging gericht zijn, bijvoorbeeld wondzorg, tekenbeten 

en alles wat je op kamp kan meemaken.  

Stef (JH Den Uitvlucht):  Mogen volwassen begeleiders daar naartoe gestuurd worden? Dan spreek ik voor Chiro 

Leieland, want zij doen de EHBO op kamp. 

Lucas: In principe wel, maar we vragen wel om maximaal met 2 personen per jeugdvereniging te komen. Het kan 

wel zijn dat er later nog meer toegelaten worden, afhankelijk van het aantal inschrijvingen.  

Cindy: Het is een opleiding van drie uur, dat is geen volwaardige EHBO-cursus. Een effectieve hulpverlener wordt 

je daar niet van, want daarvoor met je 16 uur gevolgd hebben. Je krijgt wel een attest dat je een basisopleiding 

van 3 uur hebt gevolgd.   

 

Evaluatie sylvesterbus 

Kamiel: zijn daar opmerkingen over? Is de bus gebruikt geweest?  

Flor: We weten van de buschauffeur dat hij gebruikt is, misschien niet door iemand die hier aanwezig is, maar 

dan denk ik dat we de middelbare scholen eens moeten bevragen hierover.  

 

Toelichting traject kindvriendelijke stad 

Flor:  

Kindvriendelijke Stad is een traject waarmee we gestart zijn in oktober-november 2021, dat we nu willen afron-

den. Dit is ook al naar het schepencollege geweest en moet nog naar de gemeenteraad. Dit traject is een soort 

oefening of een analyse die je met de stad doet over hoe je nog beter kan inzetten op kindvriendelijk. Eigenlijk 

gaat dit over jeugdvriendelijkheid, dus iedereen jonger dan 30, want het gaat niet enkel over kinderen. Organisa-

tiebreed, van de verkeersdienst tot de welzijnsdiensten, gaan we gaan kijken waar we nog beter kunnen op inzet-

ten, op basis van input van de jongeren.  

We hebben twee fases al doorlopen. Fase 1: kindvriendelijkheid analyseren en Fase 2: Belevingsonderzoek. Nu 

zitten we in fase 3 om af te ronden: Wij moeten een organisatiebrede langetermijnstrategie uitschrijven. We heb-

ben algemene thema’s bepaald waar we ons willen voor inzetten en hebben daar concrete acties rond gekoppeld. 

In februari moeten we het porfolio gaan verdedigen voor een jury. Zij beoordelen op 5 procescriteria:  

− Een breed draagvlak om te werken aan kindvriendelijkheid: zoveel mogelijk mensen moet mee zijn in dat 

verhaal, jullie, kinderen en jongeren, het schepencollege, de gemeenteraad,... 

− Analyse als basis van beleid: bevragen van kinderen en jongeren, data verzamelen (eerste fase) 

− Participatie van kinderen en jongeren staat centraal 

− Interactie met andere belanghebbenden: We zijn naar verschillende scholen geweest. We hebben ook con-

tact gehad met andere platformen binnen de stad zoals Huis van het kind, waar verschillende welzijnsacto-

ren bij aangesloten zijn. Ook de cultuurdienst, GECORO (ruimtelijke planning in de stad),... In onze stuur-

groep zat bijvoorbeeld ook de korpschef van de politie. 

− Een strategie die uitgewerkt is tot op actieniveau: je moet duidelijk aantonen dat je een visie hebt, dus dat 

we kindvriendelijkheid willen garanderen door te dit bijvoorbeeld in een meerjarenplan op te nemen. Dat is 

een plan dat het schepencollege moet opmaken voor de komende legislatuur. We willen echt dat kindvrien-

delijkheid daar een element van is en verankerd wordt in het budget.  
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Visie:  

We willen graag dat het schepencollege en de gemeenteraad ervoor zorgen dat er een mandaat is. Dit betekent 

dat er iemand aangewezen is om al deze concrete acties en die visie op te volgen, met monitoring en terugkoppe-

ling naar het schepencollege en gemeenteraad, bvb. één keer per jaar. We willen dat er toegezien wordt op de 

uitvoering.  Met verschillende diensten moet opgevolgd worden welke acties al werden uitgevoerd en waarom an-

dere niet. Hierover willen we graag goed communiceren naar iedereen, dus ook naar kinderen en jongeren.  

 

Strategie:  

Hoe hebben we dat uitgewerkt?  

− We hebben gewerkt met bestaande acties waarvan we vinden dat die goed lopen, acties die moeten geëvalu-

eerd worden en ook  nieuwe acties.  

− We hebben input gekregen van diensthoofden en betrokken schepen.  

− We hebben ook bij elke actie vermeld wie bepaalde partners zijn. (kindvriendelijkheid is niet enkel een ver-

antwoordelijkheid van de jeugddienst). Bijvoorbeeld: Stel dat kinderen en jongeren aangeven dat zij aan het 

treinstation een goed perron willen, dan is NMBS één van die partners. 

− Bij welke dienst is budget voorzien (of zou in de toekomst budget voorzien moeten worden)? 

− Bij elke actie hebben we ook een suggestie gedaan voor een timing. Lopende acties bvb. 2024 of 2025 (idem 

kleine acties). Voor ruimere plannen en visie wordt verwezen naar nieuwe legislatuur (2025-2031) 

 

3 andere thema’s zijn voor ons als strategisch platform ook heel belangrijk:  

− Kinderarmoede: Dit werd niet door kinderen en jongeren aangegeven om op in te zetten, maar voor het Stra-

tegisch platform vonden we dit wél een belangrijke uitdaging. Waregem doet het op zich niet slechter dan 

andere steden, maar stel dat uit de bevraging zou blijken er een kind aangeeft dat zij thuis de schoolrekening 

niet kunnen betalen, dan is dat voor ons één kind teveel. Wij willen hier blijven aandacht aan geven, dit werd 

nu niet meegenomen in volgende fases, maar is dus wel belangrijk als transversaal thema. 

− Vrije tijd: Dus ook een pluim voor jullie, dat is heel goed beoordeeld geweest. Kinderen en jongeren zijn te-

vreden over het vrijetijdsaanbod en evenementen.  

− Wonen: Evoluties rond wonen en betaalbaar wonen blijft iets om goed te monitoren, de beschikbare ruimte is 

beperkt. Dus bij het aanleggen van een nieuwe wijk moet er goed nagedacht worden over voldoende groen, 

speelkansen, mobiliteit,… 

 

Er waren 4 grote thema’s waar we rond gewerkt hebben: 1. Mentaal welbevinden— 2. Verkeersveiligheid op 

school en vrijetijdsroutes– 3. Publieke ruimte voor iedereen—4. Participatie en dialoog 

Mentaal welbevinden—een aantal concrete acties:  

− Een sterke fysieke ruimte— Meer kleur in de stad: De fietserstunnel onder de Expresweg zouden we graag sa-

men met kinderen en jongeren willen opfleuren, via een graffiti kunstenaar of samen met de kinderen en jon-

geren. Meer kleur in de stad werd aangegeven als iets dat een impact heeft op het mentaal welzijn van kin-

deren en jongeren. Dat kunnen ook lichtjes zijn, met Kerstmis bijvoorbeeld. 

− Preventie: Voor weerbaarheid gaan we extra inzetten op de bekendmaking van het aanbod en de kanalen. Er is 

heel veel materiaal beschikbaar, maar we willen zorgen dat dit op de juiste plaatsen terechtkomt door bvb. 

met partners af te spreken dat zij materiaal tot bij ons brengen en wij op onze beurt zorgen dat dit bij de 

jeugdhuizen terecht komt.  

− Een sterke eerste lijn: Extra inzetten op infoavonden voor vertrouwensfiguren van kinderen en jongeren in 

Waregem. Dat kunnen ouders zijn, of studiemeesters,… kortom, voor mensen die met opvoeden en kinderen & 

jongeren bezig zijn. Dat kan gaan over veilig internet, hoe stel je grenzen, …  
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Verkeersveiligheid op de school en vrijetijdsroutes— acties:  

Er bestaan al schoolbereikbaarheidskaarten voor de lagere school waarbij de school een suggestie doet over welke 

route je best kan nemen om naar school te gaan, te voet of met de fiets. Dit wordt opgemaakt samen de ver-

keersdienst. Omdat we in Waregem met veel middelbare scholen zitten en dus veel leerlingen van buiten Ware-

gem, was de suggestie om te bekijken met de omliggende buurgemeenten om ook zo’n schoolbereikbaarheids-

kaart op te maken, dat kan ook digitaal zijn. Op die manier kan je dan gaan kijken hoe je bvb. vanuit de dorps-

kern van Zulte de meest fietsvriendelijke route kan nemen tot in Waregem.  

 

Publieke ruimte voor iedereen—acties:  

Over de middag en na school zijn er heel veel schoolgaande jongeren aanwezig in het centrum van de stad. We 

merken dat zij niet altijd de juiste plaats vinden of krijgen, niet in het Pand, maar ook niet op de Markt. Het 

voorstel is dat er minsten twee nieuwe plekken gecreëerd worden waar jongeren mogen en kunnen zitten. Want 

soms krijgen we de opmerking dat ze niet op de juiste plekken zitten of bijvoorbeeld op de trappen naar het Pand 

zitten. Bij de inrichting van de Markt willen we kijken voor een nieuw zitelement, overdekt of openlucht, waar 

jongeren mogen zitten en hangen.  

 

Participatie en dialoog—suggestie:  

Deze is dus ook een belangrijke voor de Jeugdraad. We zouden graag de participatie via leerlingenraden kunnen 

versterken. We weten dat er een aantal leerlingenraden zijn op de scholen, maar zij vinden niet altijd de weg 

naar de jeugdraad. Leerlingenraden zijn een groep die vaak minder vertegenwoordigd zijn en vandaar de sugges-

tie om de interactie tussen jeugdraad en leerlingenraden te versterken. We zouden daarom met de leerlingenra-

den en de scholen in dialoog willen gaan door hen eens naar de jeugdraad te laten komen of een jeugdraad te la-

ten doorgaan in de school, om de interactie te kunnen stimuleren. Ook de stad kan eens langsgaan op een leerlin-

genraad.  

 

Het volledige document kunnen we gerust eens bezorgen voor wie dit eens wil lezen. Dit bevat een 30-tal bladzij-

den en kan interessant zijn omdat er heel wat concrete suggesties in staan waar op kan ingezet worden.  

 

Schepenkwartiertje 

Schepen Jo Neirynck: Januari is de maand van de speeches en het is altijd goed dat het jeugdwerk ook weer ver-

noemd werd met het nieuwe gebouw van Chiro Waregem Centrum, een nieuwe groenzone voor Beveren-Leie 

(Zavelput) en een uitbreiding van de groenzone voor Chiro Gaverke bij de aanleg van de nieuwe Boulodroom. Dus 

namens het stadsbestuur wensen we jullie een goed werkjaar, een goed kamp, geniet ervan. Doe zo verder met 

de kinderen van Waregem centraal te zetten, want jullie doen dat goed. We duimen voor jullie! 

Politiek gezien is 2024 een belangrijk jaar waar er twee verkiezingen zullen doorgaan. Eentje waarvan jonge men-

sen nog verplicht zullen worden om te gaan stemmen (Vlaams, Federaal en Europees). Voor de andere, de lokale 

en provinciale verkiezingen, is men niet meer verplicht zijn om te gaan stemmen, er is wel stemrecht. Onze over-

grootouders hebben voor de democratie gevochten met bloed, zweet en tranen. Dus voor de mensen hier rond de 

tafel die nog nooit zijn gaan stemmen, toch een oproep om toch jullie stem te laten horen, wat deze ook mag zijn 

en jullie democratische burgerplicht te volbrengen.  

 

Dossier speelruimtes:  

Flor: Jaarlijks wordt er 70.000 euro uitgetrokken om speelzones in te richten. Dat is veel, maar nog steeds minder 

dan het budget voor de jeugdwerktoelages, maar ook het budget voor speelzones is op zich niet zo veel als je de 

prijzen van speeltoestellen kent. Dat budget zouden we uitgeven aan: 

− De speelzone tussen Steenstede en de Hoevelaan Sint-Eloois-Vijve: Aan de ene kant hebben we een verhard 

sportterreintje en aan de andere kant een kleine groenzone met enkel kleutertoestellen. De sport– en kleuter-

toestellen zijn versleten en moeten vervangen worden.  
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− De visvijvers in Desselgem: Dat is een mooie groenzone geworden, dit werd helemaal heraangelegd . Er is een 

budget voorzien om de zone aan de Brasserie in te richten. Er ligt al een petanqueveldje. 

− De Keerstraat in ‘t Gaverke: Dat is nu gewoon een groot grasveld. Er is een plannetje opgemaakt na inspraak 

van de buurt en kinderen vanuit de nabijgelegen basisscholen.  De suggestie is om zeker voetballen nog moge-

lijk te maken, maar wel om een aantal extra zones inrichten bvb. een hondenweide, een wadi, een klim-klauter 

zone. Het voetbalveldje zal een 5-tal meter kleiner gemaakt worden.   

− De Lindetuin in Sint-Eloois-Vijve: Dat ligt aan AVEVE. Helemaal op het einde is er een klein stukje groen. De 

buurt heeft geen grote verwachten maar wil graag iets klein met groeninrichting en vragen een schommel en 

duikelrek.  

− De Botestraat: Daar is er niet veel plaats meer maar er is nog een zone waar een bankje met een vuilbak staat.  

Daar is er vraag vanuit de buurt om een klim-klautertoestel te plaatsen. 

− Met deze kostenraming houden we ongeveer 1000 euro over, dat kan ook dus nog iets meer zijn.  

 

Advies jeugdraad: Dossier speeltoestellen goedgekeurd. 

 

Financieel:  

Cindy: Ons financieel dossier loop van januari tot december.  

− Inkomsten en uitgaven 2023: We hebben in feite een goed jaar gehad. We hebben wat centjes over voor jullie, 

we gaan dus weer polsbandjes kunnen kopen of iets anders waarmee we iedereen kunnen plezieren. De aan-

koop moet wel nuttig zijn voor iedereen, dus laat maar weten als je een goed idee hebt. 

− We krijgen 6000 euro subsidies van de stad. Onze andere grote inkomst is de Nacht van de Jeugd. Enkel wat 

binnenkwam was ongeveer 6900 euro, ook bij de 100 dagen was er rond de 3300 euro inkomsten.  

− De grootste uitgaven doen we ook bij Nacht van de jeugd, nl. rond de 5000 euro. Onze tweede grootste uitga-

ven doen wij bij de Dag van de Jeugd, gevolgd door de 100 dagen en als laatste de andere uitgaven zoals bij-

voorbeeld aankoop van nieuwe beachvlaggen, een beetje sponsoring voor het bestuursweekend. Ook de brood-

jes en drankjes op de vergadering betalen wij. De factuur voor de drankjes mag je altijd doorsturen naar ons, 

dat hoeft niet, maar het mag en dan betalen wij dat terug.  

− We houden ongeveer 1000 euro over aan 100 dagen rave, deze duurt niet lang en brengt goed op. Dus dit jaar 

gaan we exact hetzelfde doen en dan zien we wel.  

− De grote verliespost is Dag van de jeugd. Alles hier is gratis en de jeugdraad betaalt ook alles hiervoor. Normaal 

gezien is de kost nog groter maar vorig jaar hebben we geen optreden meer gedaan. We vonden dat niet de 

grote meerwaarde, waardoor we dit hebben afgeschaft en dat scheelt wel in de kosten.   

− Voor de Nacht van de jeugd houden we dus iets van een 1500 euro winst over. Dus ook bedankt aan jullie om 

allemaal af te komen.  

− We hebben 8,35 euro verloren aan de bank door intresten, maar we zijn weg bij Belfius, dus hoera! 

Zelf hebben we al enkele ideeën over wat we kunnen aankopen met de jeugdraad. Lucas had het idee om fiets-

lichtje met het logo van de jeugdraad te maken, om deze uit te delen aan de scholen of andere plekken. Fiets-

lichtjes komen altijd van pas en mensen veilig op de baan sturen is wel een must. Iedereen die met de auto rijdt, 

weet dat het niet zo leuk is om een fietser zonder licht tegen te komen. Een andere idee is dat wij een batch ex-

tra herbruikbare bekers aankopen. Hiervoor zouden we contact opnemen met Werkplus, maar het kan dus zijn dat 

dit geen optie is. Vaak gebeurt het dat er bij Werkplus bekers van een bepaalde soort tekort zijn. Dat is de reden 

waarom we als jeugdraad hen zouden sponsoren hierin. Hebben jullie zelf nog ideeën?  

Helena: Vuilniszakken kosten veel geld, en we gebruiken er echt veel. Maar andere de ideeën zijn ook goed.  

Flor: Als er zou gekozen worden voor de vuilniszakken zal dit wel aan iets moeten gekoppeld worden, gewoon 

vuilniszakken weggeven gaan we niet doen. 

Jochem: Misschien een sorteerposter van de jeugdraad toepasselijk voor de jeugdverenigingen? 
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Flor: We gaan ook eens kijken wat er uit de lokaalcontroles komt.  

Cindy: Kan gecombineerd worden. Nog ideeën?   

Kamiel: Wat we nu al om de paar jaar doen, is de jeugdverenigingen voorzien van polsbandjes. Ik denk dat ieder-

een daar wel positief over is?  

Stef: Oordoppen met jullie logo op, is dat geen goed idee?   

Cindy: Die krijgt je al gratis bij de stad.  

Stef: Die van ons gaan er wel snel door in het jeugdhuis en er zijn ook veel jeugdverenigingen die fuiven geven. 

Cindy: Ja, en wij hebben er altijd wel over, nog van jaren geleden, dus iedereen die oordoppen over heeft mag ze 

aan het JH Den Uitvlucht geven. Heeft iedereen nog voldoende polsbandjes? Is er nu al nood aan bandjes? Check 

het eens en laat het weten zodat we er rekening mee kunnen houden om in onze kosten te steken.  

 

Aanvullende agendapunten en varia 

Jonas: Indien voldoende interesse, minimum 5 verenigingen, kunnen we op 15 februari opnieuw een afvalophaling 

grofvuil voor de Waregemse jeugdverenigingen organiseren. Dat is de donderdag van de krokusvakantie. De dead-

line om in te schrijven is 1 februari. Wie heeft interesse?  —> JH Den Uitvlucht, Akabe funk en KLJ.  

De nieuwe toogplaten werden geleverd, 10 stuks die zullen ontleend worden via de uitleendienst jeugd.  De oude 

toogplaten zijn, ondanks wat slijtage, wel nog bruikbaar en willen we weggeven, is er interesse? —> JH Den Uit-

vlucht, Chiro Nieuwenhove en KLJ (elk 3).  

Voorstel datum jeugdreceptie op 5 april, zou opnieuw kunnen gekoppeld worden aan een optreden in Schakelbox. 

—> Valt in de in de paasvakantie, geen ideale timing voor de meesten, datum niet weerhouden. We kijken voor 

een andere datum.  

 

Flor: Als je stickers laat maken voor je fuif en ze worden geplakt op parkeerautomaten, winkelramen of zitban-

ken, zou het wel kunnen dat je plots de rekening gaat krijgen van de kosten om deze te laten verwijderen. Pas 

daar dus mee op.   

Jonas: We kregen een melding van WAGSO hierover en deze keer was het nog als waarschuwing naar de verenigin-

gen toe, maar volgende keer gaan ze effectief de factuur van de poetsfirma opsturen.  

Flor: Het is hetzelfde als met een flyer, als uitdeler ben je verantwoordelijk. Niet op de openbare weg gooien, 

dus stickers niet op openbaar domein plakken.  

Nog even vermelden, stel dat je podiumstukken of nadars aanvraagt voor een evenement, kun je als jeugdvereni-

ging één keer per jaar vrijstelling van retributie krijgen. Denk gewoon een goed na wanneer je die vrijstelling wil 

gebruiken. Gebruik dit voor het evenement waarbij je meest materiaal nodig hebt.  

Jonas: Je duidt dit aan op de activiteitenfiche als je vrijstelling van retributie wil aanvragen, dat kan voor alle 

verenigingen die lid zijn van een Waregemse adviesraad. In jullie geval duid je de jeugdraad aan.  

Phoebe: Als je een parking wil afzetten, moet je dat dan ook aanduiden?  

Flor: Daar moet je niet voor betalen. Dat is een parkeerverbod, dat is niet hetzelfde als feestmateriaal aanvra-

gen. 

Stef: Bestaat er een manier dat je het jeugddienstmateriaal kan laten leveren?  

Jonas: Eén keer per jaar kan je transport aanvragen voor materiaal van uitleendienst. 

Flor: We vragen wel dat daarbij iemand van de vereniging aanwezig is om te helpen laden en lossen bij het bren-

gen en terug ophalen.  

Jonas: Dat staat niet op de activiteitenfiche om aan te duiden, omdat dit enkel geldt voor Waregemse scholen en 

jeugdverenigingen. Daarvoor stuur je dus altijd nog een apart mailtje.  

Flor: Vanuit de externe preventiedienst zouden we graag de evacuatie oefeningen opnieuw oppikken. We hebben 

daar een timing voor uitgestippeld en ik wil dit nog eens bekijken met de jeugdverenigingen.  

—> Zondag 3 maart: Chiro Gaverke 



22 januari 2024 

 

Ik mail nog naar de andere jeugdbewegingen hiervoor. Voor de evacuatieoefening zelf zal ik met een collega 

langskomen, er zal een sirene afgaan als jullie werking bezig is.  

Phoebe: Kan je ook eens bij ons komen in de paasvakantie of grote vakantie?  

Flor: Dat kan zeker.  

Op dinsdag 27 februari gaat er een vorming door in de Bibbox over ‘veilig op het internet’. De vorming wordt ge-

geven door Tom Termote, lesgever van het Heilig-Hartcollege, die nu lector is in cyberveiligheid. Dat gaat o.a. 

over hoe je omgaat met phishing, cybercriminaliteit, welke invloed heeft de smartphone en sociale media op de 

mentale gezondheid, wat gebeurt er met online data, artificiële intelligentie, fake news, cancel culture, trolling 

en doxing.  

 

Evenementen 

− 3 februari — Fuif van Nieuwenhove—Chiro Nieuwenhove—OC Nieuwenhove 

− 9—18 februari—WarMegem— van 9 tot 11 februari Ware Gloed, een gratis magische lichtwandeling. Op 17 

februari Radio Waregem live op de Markt  

− 16, 17 en 18 februari— 20-jarig bestaan JH Den Uitvlucht  

− 17 februari—Peird Total— SO Gaverke—organisatie KLJ Waregem—vvk: 7 euro/add: 9 euro 

− 27 februari—Vorming veilig op het internet—Bibbox Bibliotheek Waregem—gratis  

− 6 april—Project XL—Chiro Desselgem—OC De Coorenaar 

− 13 en 14 april—Feestweekend 20 jaar Akabe Funk—zie Facebook 

− 13 april—Minivoetbaltornooi Scouts 

− 28 augustus—Opendeurspeelavond Speelpleinwerking De Speeldooze 

 

Volgende Jeugdraad vergaderingen 2023-2024:  

− Maandag 26 februari om 19.30u. bij Akabe Funk 

− Maandag 25 maart om 19.30u. Bij Chiro Leieland 

− Maandag 22 april om 19.30u. bij Speelplein De Speeldooze 

− Maandag 27 mei om 19.30u. bij Jeugdhuis Jakkedoe 

− Maandag 24 juni om 19.30u. bij Chiro Waregem Centrum 

 

 

  

 

 


